
MAIL VAN DE TOEZICHTHOUDER 

 

 
Verzonden: maandag 8 januari 2018 9:08 

Onderwerp: stukken SSV 

 
Goedemorgen collega’s, 
 
Vlak voor de Kerst ontving ik van Manon de bijgevoegde stukken: concept-accountingmanual, concept-
AO/IC, concept-huishoudelijk reglement en concept-formatieoverzicht (toekomstgericht). Een concept-
directiestatuut zou er ook zijn, was niet bijgevoegd en heb ik opgevraagd. 
Het gaat in alle gevallen nog om concepten, die nader in het bestuur besproken en aangescherpt moeten 
worden. Voor de functiewaardering, zo geeft Manon aan, wordt een overstap naar de CAO Nederlandse 
Podia voorbereid. Inschaling van nieuwe medewerkers zal vanaf 2018 gebeuren volgens deze CAO.  
 
Als ik de aanbevelingen bezie zoals opgenomen in de bekende gemeentelijke brief van 18 juli 2017, dan 
ontstaat het volgende beeld: 

-          Accountingmanual: is er in concept. Valt nog in de verbeteren, maar wat er nu ligt is een goede 
basis. Zo mis ik de kwartaalafsluiting tbv de kwartaalrapportages. Ik beschouw dit punt als voor dit 
moment voldoende uitgevoerd. 

-          Boekingen en registraties van verplichtingen dienen wekelijks plaats te vinden: dit vind ik niet 
terug. Mogelijk is daar een goede reden voor, zal ik bespreken met de SSV. Vooralsnog is dit punt in 
mijn waarneming nog niet uitgevoerd. 

-          Balansposten moeten worden opgeschoond: ik verwacht dat dit ultimo 2017 zal geschieden, maar 
dit kan ik op dit moment niet constateren. 

-          Systemen moeten op elkaar worden aangesloten: middels de loonjournaalpost wordt de 
salarisadministratie op de boekhouding aangesloten, ik heb nog wel een vraag over de 
aansluitende memoriaalboeking (boeken lonen per afdeling). Voor Ticketmatic geldt dat dit niet 
geautomatiseerd mogelijk is, wel gelden de vanuit Ticketmatig gegenereerde rapporten als input 
voor de boekingen in de financiële administratie. De aansluitingen op de kassa’s worden handmatig 
gerealiseerd. Ik kan niet goed inschatten of dat ook anders kan, zal ik wel bespreken met SSV. Ik 
beschouw dit punt als voor dit moment voldoende uitgevoerd. 

-          Kritische bedrijfsvoeringsprocessen moeten worden beschreven met scheiding van 
verantwoordelijkheden en bevoegdheden: is in de AO/IC opgenomen. Kan wat scherper en de 
procuratieregeling is nog in ontwikkeling, maar ik beschouw dit punt als voor dit moment 
voldoende uitgevoerd. 

-          Door het opstellen van een intern controleplan moet de nakoming van de procesbeschrijvingen 
worden gewaarborgd. Ik zie controlemomenten in de AO/IC en in het accountingmanual. Ik wil 
hierop in een overleg met SSV doorvragen, ik heb niet het gevoel dat alles nu sluitend is, zie ook de 
risico’s die nog genoemd worden. Ik parkeer dit punt dan ook nog even. 

-          Met alle externe dienstverleners dienen contracten te worden afgesloten die worden opgenomen 
in een contractenregister. Betalingen aan externe dienstverleners zijn uitsluitend daarop 
gebaseerd. Vorig jaar is mondeling een en andermaal vanuit SSV aangegeven dat dat 
gebeurt/gebeurd is, ik zal daar nog een schriftelijke/email-bevestiging op vragen. 

-          Er dient volledige aansluiting te zijn tussen de medewerkers in dienst en de salarisadministratie. Ik 
heb van SSV begrepen dat dat ook zo is, maar de rol en betaling van ouvreuses (contant) is mij in 
dezen niet helder. Met inachtneming hiervan ga ik ervan uit dat dit punt is uitgevoerd.  

-          Van de vrijwilligers moet een register worden bijgehouden met de afspraken die met hen zijn 
gemaakt. Hierop heb ik nog niets vernomen. Staat nog open. 

-          Gewaarborgd dient te worden dat de geldstromen van SSV en KCV onafhankelijk van elkaar lopen. 
Dit is gerealiseerd, gezien de (ingetrokken) briefwisseling tussen Johan en Manon eind volgend jaar 
ook wel zeer strikt. 

-          De P&C-cyclus dient te worden beschreven en er moeten formats worden opgesteld voor 
management- en kwartaalrapportages. De P&C-cyclus moet nog beschreven worden, de formats 



heb ik op papier eind vorig jaar gezien en ook aan jullie laten zien, ik heb ze echter nog niet digitaal 
(heb daar wel om gevraagd, zal dat opnieuw doen).  

-          Het halen van de planning van de P&C-documenten moet worden vastgelegd in afspraken tusen 
administratie, directeur en overige medewerkers. Heb ik nog niet gezien. Staat nog open. 

-          In een financieel kader dienen de aannames en onderbouwing (meerjaren)begroting te worden 
vastgelegd: is als onderbouwing bij de (meerjaren)begroting gevoegd, beschouw ik als voor dit 
moment voldoende uitgevoerd. 

-          Voor de jaarplannen moet een format worden ontwikkeld met daarin de functieomschrijvingen en 
–waardering van alle in dienst zijnde medewerkers. Het jaarplan 2018 is overgelegd, besproken zal 
moeten worden of dat ook als format gaat gelden of dat daarvoor nog iets ontwikkeld wordt. De 
functie-omschrijvingen en –waarderingen zijn in gang gezet. Vooralsnog beschouw ik dit punt als 
voor dit moment voldoende uitgevoerd.  

-          Het huishoudelijk reglement moet worden geactualiseerd: concept ligt er, ik beschouw dit punt als 
gerealiseerd. 

-          De detachering van de directeur SSV bij KCV moet worden heroverwogen: is beëindigd, dit punt is 
gerealiseerd. 

-          Er moet inzicht komen in de relatie met de Rex Foundation: dit punt moet nog worden uitgewerkt. 
-          Voor alle met SSV en/of KCV verbonden partijen moet de relatie transparant in de begrotingen en 

de jaarverslagen worden gemaakt. De Horecastichting is verwerkt in de begroting van SSV, evenals 
sponsoring. Voor het overige heb ik hierover in de begrotingen niets gezien. Ik stel voor de 
jaarverslagen af te wachten. 

-          Voor SSV en KCV moeten een herstelplan en continuïteitsplan worden opgesteld. De rapportage 
van de toenmalige commissie zie ik als herstelplan. Het continuïteitsplan is als zodanig niet expliciet 
opgesteld, maar is wel m.i. integraal onderdeel van de meerjarenbegroting. Ik beschouw dit punt 
als voldoende gerealiseerd. 

-          Voor KCV is een nadere oriëntering op de kernactiviteiten en de toekomst noodzakelijk: hierop heb 
ik niet veel zicht, maar ik begrijp dat hierover met de gemeente overleg wordt gevoerd (mede in 
relatie tot de bibiotheek), ik heb hierover dan ook geen mening. 

-          Beide organisatie moeten een meerjarenbeleidsplan, aansluitend op het voorgaande, opstellen. 
Dit is nog niet gebeurd, hangende bij SSV de besluitvorming op de financiën en bij KCV hangende 
de toekomstvisie. 

 
Overall denk ik dat de basis op dit moment in de tijd in die mate op orde is, als na alle ontwikkelingen en 
ontdekkingen van de afgelopen maanden mag worden verwacht. 
 
Hrgroet, 
 
Monica 
 


